
 
    
 
 
 
 
 
  
Hej, 
 
 
Styrelsen vill, i juletid, passa på att ge lite information om Ängby Samfällighetsförening. 
 
På städdagen, den 9 oktober, deltog 28 hushåll. Flera saker åtgärdades, bland annat så lagades 
belysningen på planen och stolpen riktades, markduk och lekplatssand lades ut, löv krattades och 
blomlådorna på Fotbollsvägen togs till vinterförvaring. Utemiljögruppen har satt upp en basketkorg och 
införskaffat nya bord.  
Panncentralens panel är delvis utbytt och ommålad.  
Gungbrädan i lekparken har gått sönder, men är tillfälligt åtgärdad och ska ses över under våren. 
 
Energigruppen, Arne, Bernt och Yngve, har tagit fram intressenter för att titta över flödet i 
värmesystemet. Detta görs för att vi först bör åtgärda värmeproblematiken innan frågan kring eventuell 
individuell mätning kan diskuteras. Radiator VVS och JF Rör har inspekterat under husen och 
energigruppen inväntar deras offerter, samt tar sedan in information om referensfall. Styrelsen ska träffa 
intressenterna för vidare diskussion kring möjliga åtgärder. 
 
En vattenmätare har bytts ut under hösten och utifrån tidigare besiktning har ett läckage lagats. 
 
En arborist är kontaktad angående genomgång av samfällighetens träd och en dialog förs men 
markägaren för den döda tall som finns vid lekplatsen. Styrelsen har även en dialog med kommunen 
angående trafikhinder och hastighet på våra vägar.  
 
Com Hem avtalet bevakas och ska förhandlas före årsmötet. Den som önskar engagera sig i frågan kan 
kontakta Jocke (F18) som bildar en arbetsgrupp. 
 
Gå in på vår nya hemsida – där kan du bland annat läsa styrelseprotokollen. 
 
 
 
 
 
God Jul och Gott Nytt År, 
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